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Abstract (en)
[origin: US2022415294A1] A method for frequency tuning a set of plates of a watch. The plates are disposed one above the other forming a watch
dial with a space defined between the plates. A mechanical shock to the set of plates is generated, and the vibration frequency of each plate
is checked. The vibration frequency of at least one of the plates is matched if different from the other plate so as to obtain an identical vibration
frequency for each plate in order to tune the plates at least according to the first vibration eigenmode so as to avoid any contact between the plates
as a result of any mechanical shock.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un procédé d'accordage fréquentiel d'un ensemble de plaques (4, 5) d'une montre (1). Les plaques sont disposées
l'une au-dessus de l'autre formant cadran de montre avec un espace défini entre les plaques. On génère un choc mécanique à l'ensemble des
plaques, et un contrôle de la fréquence de vibration de chaque plaque est effectué. Une adaptation en fréquence de vibration d'au moins une des
plaques est effectuée si différente de l'autre plaque de manière à obtenir une fréquence de vibration identique pour chaque plaque pour accorder
les plaques au moins selon le premier mode propre de vibration de manière à éviter tout contact entre les plaques suite à tout choc mécanique.
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